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ΑΠΟ Ψ Η
Της αποχής το … κάγκελο

Άντε τώρα οι με-
γάλοι δημοσκό-
ποι, να ξέρουν 
τι κατέγραφε το 
μυαλό του μέ-
σου Έλληνα του 
47% που απείχε 
από την εκλογι-
κή διαδικασία.
Με λίγα λόγια, ο ένας στους 
2 Έλληνες, δεν πήγε να ψη-
φίσει και μετά στον καφενέ, 
θα του φταίνε οι άλλοι που 
έβγαλαν αυτήν την κυβέρνη-

ση, την όποια κυβέρνηση.

Ένα ποσοστό που είχε να φανεί 
από την μεταπολίτευση και δώθε.

Με λίγα λόγια, η αποχή έβγαλε κυ-
βέρνηση.

Αν κάποιος επιστήμονας αναζητή-
σει τις αιτίες που οι μισοί Έλληνες 
δεν πήγαν να ψηφίσουν, είναι βέ-
βαιο ότι οι δικαιολογίες αυτών των 
πολιτών,  μπορούν να ξεπεράσουν 
σύμφωνα με την λογική του Έλληνα 
ψηφοφόρου όχι μόνο το 47% αλλά 
αν ήταν δυνατόν και το 100%.

Μοιραία, όποιες αναλύσεις και αν 
γίνουν, από όποιους επιστήμονες, 
δεν θα φτάσουν στην καρδιά της 
απόφασης να μην ψηφίσουν οι Έλ-
ληνες.

Κατά την ταπεινή μας γνώμη οφεί-
λεται στην απαιδευσιά των πο-
λιτών. Πολιτικά και κοινωνικά 
αγράμματοι οι Έλληνες, κρίνουν 
ότι με αυτόν τον τρόπο, εκδικού-
νται το πολιτικό σύστημα που τους 
παιδεύει και αγνοούν τον πολιτικό 
κανόνα, ότι αυτοί οι ίδιοι, πρέπει, 
με την ψήφο τους να παιδεύουν το 

πολιτικό σύστημα.

Πέρα όμως από όλα αυτά, μιας και 
δεν είμαστε επιστήμονες, αυτό δεί-
χνει κάτι που κανένας από όλους 
εμάς δεν θέλουμε να παραδεχτού-
με και που ανεχόμαστε από το πο-
λιτικό σύστημα να το «καλλιεργεί» 
γιατί έτσι το συμφέρει.

Αποχή σημαίνει , κατά την ταπει-
νή μας γνώμη, ότι το πολιτικό σύ-
στημα, μπορεί να κάνει ότι θέλει, 
να κυβερνά όπως θέλει και λογα-
ριασμό να μην δίνει στους πολίτες 
αφού δεν πήγαν καν να ψηφίσουν.

Από όλες τις δικαιολογίες που 
άκουσα από ανθρώπους που δεν 
πήγαν να ψηφίσουν μου έμεινε η 
εικόνα ανθρώπων που δεν έχουν 
εκείνη την παίδευση για να αντιλη-
φθούν την σοβαρότητα της κατά-
στασης.

Όλα αυτά τα χρόνια, το πολιτικό 
σύστημα κατάφερε με τις μνημονι-
ακές καταστάσεις, με τις υγειονο-
μικές στρεβλώσεις και την σπορά 
της αβεβαιότητας που έσπειρε, 
θεωρώ έντεχνα, στις συνειδήσεις 
των πολιτών, από την μεταπολί-

τευση και μετά, τους άφησε 
απαίδευτους και πολιτικά 
αγράμματους.

Αυτό πιστεύω ότι βολεύει το 
πολιτικό σύστημα. Να έχει 
πολίτες απασχολημένους 
στα προβλήματα με την δου-
λειά τους, με την οικογένειά 
τους και να επεξεργάζονται 
στο μυαλό τους την αβεβαι-
ότητα του αύριο.

Αλήθεια που να βρει ο μέσος 
Έλληνας τον χρόνο και την δι-
άθεση να παιδευτεί, να δια-
βάσει τα λόγια και τα έργα 
των κυβερνόντων, όταν δεν 
ξέρει τι τον περιμένει αύριο;

Αποτέλεσμα όλων αυτών,  εί-
ναι οι «ψηφοφόροι» που ψή-
φισαν, να περιμένουν κάτι 
από αυτούς που ψήφισαν, 
αλλά όχι για το κοινό καλό, 
αλλά για το προσωπικό τους 
καλό, αν δεχτούμε ότι αυτός 
που κάθεται στον κυβερνητι-
κό θώκο εκλέγεται για το κοι-
νό καλό.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

Χ. Δημαρχόπουλος: Αυτή είναι η Ξάνθη 
της προσπάθειας και της υπέρβασης!

Τα ειλικρινά και θερμά του 
συγχαρητήρια εξέφρασε δη-
μόσια, ο υποψήφιος δήμαρ-
χος  Ξάνθης, Χαράλαμπος 
Δημαρχόπουλος, στους Ξαν-
θιώτες αθλητές, για τις εκ-
πληκτικές εμφανίσεις τους 
στο Πανελλήνιο πρωτάθλημα 
στίβου U18 που διεξάγεται 
στην Πάτρα.

Κατά τη πρώτη ημέρα των αγωνισμά-
των χθες Σάββατο, ο αθλητής της 
σφυροβολίας Ιωαννίδης Γεώργιος με 
μια οριακά άκυρη βολή έμεινε εκτός 
τελικού.
Η αθλήτριά μας στο τριπλούν, Τσαφα-

ράκη Βάσω, έκανε ατομικό ρεκόρ με 11,01μ 
κατακτώντας την 18η θέση.
Ο αθλητής Λαζάκης Κωνσταντίνος πέρασε 
στον τελικό των 400μ και κατέλαβε τη 13η 
θέση.
Σήμερα Κυριακή η αθλήτρια Ορφανίδη Στέλ-
λα, με νέο ατομικό ρεκόρ, πέρασε στον τελικό 
των 200μ, με τη δεύτερη καλύτερη επίδοση 
και κέρδισε το χάλκινο μετάλλιο, όπως και ο 
Λαζάκης Κωνσταντίνος, πέρασε και εκείνος 
στον τελικό των 200μ με την 8η καλύτερη επί-
δοση.
Επίσης η αθλήτρια του μήκους Κοτζακελί-
νη Μαριάνθη (η μικρότερη της παρέας των 
αθλητών και αθλητριών της Ξάνθης) τερμάτι-
σε στην 31η θέση.
Αυτή είναι η Ξάνθη της προσπάθειας και της 
υπέρβασης!
Η νέοι και νέες της Ξάνθης, που μάχονται και 
ξεπερνούν τον εαυτό τους, παρά τις χίλιες-μύ-
ριες αντιξοότητες της χρονιάς.
Συγχαρητήρια σε προπονητές και αθλητές, 
που παρά την έλλειψη γηπέδου και υλικοτε-
χνικών υποδομών, αγωνίστηκαν με πάθος και 
μας κάνανε υπερήφανους.

Γαλλία: Τέταρτη νύχτα ταραχών μετά τον 
θάνατο 17χρονου από πυρά αστυνομικού

Παρά την ανάπτυξη περίπου 45.000 αστυνομικών και 
ειδικών δυνάμεων της χωροφυλακής με τεθωρακισμέ-
να οχήματα, ταραχές ξέσπασαν για τέταρτη συνεχή νύ-
χτα σε πολλές γαλλικές πόλεις, με αφορμή τον θάνατο 
ενός 17χρονου από πυρά αστυνομικού στη διάρκεια 
τροχονομικού ελέγχου σε προάστιο του Παρισιού.
Κτήρια και αυτοκίνητα πυρπολήθηκαν, καταστήματα 
λεηλατήθηκαν, ενώ η αστυνομία προχώρησε σε 471 
προσαγωγές.

Στη Μασσαλία, κουκουλοφόροι εισέβαλαν σε κατάστη-
μα όπλων και έκλεψαν κυνηγετικά τυφέκια, αλλά όχι 
πυρομαχικά, σύμφωνα με τις αρχές. Ένας άνδρας συ-
νελήφθη με τυφέκιο που πιθανότατα είχε αρπάξει από 
συγκεκριμένο κατάστημα, σύμφωνα με την αστυνομία.

Η στιγμή μιας ισχυρής έκρηξης στην περιοχή του πα-
λιού λιμανιού της Μασσαλίας καταγράφηκε σε ερα-
σιτεχνικό βίντεο που κοινοποιήθηκε σε πλατφόρμες 
κοινωνικής δικτύωσης. Δεν υπήρξαν αναφορές για 
τραυματισμούς στην περιοχή.

Ο δήμαρχος της Μασσαλίας Μπενουά Παγιάν απηύθυ-
νε έκκληση στην κυβέρνηση για ενίσχυση των δυνάμεων 
ασφαλείας. «Σκηνές λεηλασίας και βίας είναι απαρά-
δεκτες», έγραψε σε ανάρτησή του στο Twitter.

Σε Λυών, Στρασβούργο και Γκρενόμπλ αναφέρθηκαν 
λεηλασίες καταστημάτων και συγκρούσεις νεαρών με 
αστυνομικούς.

«Η βία δεν είναι λύση», είναι το μήνυμα που 
κοινοποίησε ο δημοφιλής γάλλος ποδοσφαι-
ριστής Κιλιάν Μπαπέ, εκ μέρους των συμπαι-
κτών του στην εθνική ομάδα. Αναγνωρίζοντας 
την οργή για τον θάνατο του 17χρονου Ναέλ, 
απηύθυνε έκκληση για αυτοσυγκράτηση. 
«Η ώρα της βίας πρέπει να τελειώσει και να 
δώσει τη θέση της στο πένθος, στον διάλογο 
και στην ανοικοδόμηση», υπογραμμίζεται στη 
σχετική ανακοίνωση.

Η έξαρση της βίας έχει φέρει τον πρόεδρο 
της Γαλλίας Εμανουέλ Μακρόν αντιμέτωπο με 
τη χειρότερη κρίση από την εποχή των διαδη-
λώσεων των Κίτρινων Γιλέκων.

Ερωτηθείς εάν η γαλλική κυβέρνηση σκοπεύ-
ει να κηρύξει κατάσταση εκτάκτου ανάγκης, 
ο υπουργός Εσωτερικών Ζεράλντ Νταρμανέν 
είπε στο χθεσινό δελτίο ειδήσεων του TF1: 
«Δεν αποκλείουμε τίποτα, θα δούμε τι θα επι-
λέξει ο πρόεδρος της Δημοκρατίας».


